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   PROTOKÓŁ Nr LIX/59/2023 

                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

          w dniu 25.09.2023r. 

 

Naradę prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Zenon Pedrycz. 

Obecni byli członkowie Komisji Budżetu i Finansów według załączonej listy obecności, Wójt 

Gminy – T. Lato, Z-ca Wójta Gminy – M. Dolezińska- Włodarczyk, Skarbnik Gminy –  R. 

Szechnicki, Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

A. Kucmin, Inspektor ds. gospodarki gruntami – E. Hrabąszcz 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu Nr LVIII/58/2023 z poprzedniej Komisji. 

5. Projekty uchwał w sprawie: 

a. zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 - 2029. 

c. zmiany uchwały Nr LVII/594/2023 Rady Gminy Masłów z w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

6. Stanowisko Komisji w sprawie wykupu działki nr 954/14 o pow. 0,1000 ha położonej 

w Masłowie Pierwszym. 

7. Sprawy inne. 

8. Zakończenie obrad 

 

Ad.1 Otwarcie posiedzenia.  

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 

Rady Gminy Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego poz. 

3838) w dniu 25 września  2023 r. o godzinie 15:30 w trybie stacjonarnym odbyło się wspólne 

posiedzenie: 

- Komisji Budżetu i Finansów, 

- Komisji ds. Inwestycji, 
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- Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Finansów 

 

Ad.2 Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 6 z 6 osobowego składu Komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 Przyjęcie porządku obrad. 

 Nie zgłoszono uwag w tym punkcie 

  

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, Zenon, Adam 

Pedrycz, Piotr Zegadło 

 

Ad.4 Zatwierdzenie protokołu  Nr LVIII/58/2023 z poprzedniej Komisji.  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, poinformował, że nie wpłynął 

żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Ryszard Filipowicz, Ryszard Szymczuch, Andrzej Pedrycz, Tomasz Ksel, Zenon, Adam 

Pedrycz, Piotr Zegadło 

Komisja zatwierdziła Protokół nr LVIII/58/2023 z poprzedniego posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów. 

 

Ad.5a Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  Gminy. 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy- R. Szechnicki. Szczegółowo omówił 

zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 
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realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

Zwiększa się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – zwiększa 

się plan dochodów o kwotę 17.303,14 zł z tytułu wpływów za zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych w obrocie hurtowym.  

-758 – Różne rozliczenia – zwiększenie dochodów o kwotę 3.639.917,00 zł z tytułu 

uzupełnienia subwencji oświatowej i subwencji ogólnej dla jednostek samorządu 

terytorialnego.  

-dz.801 – Oświata i wychowanie – zwiększa się plan dochodów o kwotę 699,95 zł z tytułu 

rozliczenia środków z lat ubiegłych za podręczniki 

-dz.852 – Pomoc społeczna – zwiększenie dochodów o kwotę 25.000,00 zł z tytułu 

rozliczenia zasiłków z lat ubiegłych.  

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę  397.885,09 zł do kwoty 88.244.221,88 zł 

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 

dz.600 – Transport i łączność – zmniejszenie planu o kwotę 37.829,40zł z tytułu zmiany 

przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa Domaszowice i Masłów Pierwszy.  

Razem plan wydatków został zmniejszony o kwotę 37.829,40 zł. 

  

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach: 

dz.600 – Transport i łączność – zwiększenie planu o kwotę 39.581,00 zł z tytułu 

zwiększenia nakładów na zadania inwestycyjne przy drogach gminnych w miejscowościach 

Barcza i Dąbrowa.   

-dz.750 - Administracja publiczna – zwiększenie planu wydatków o kwotę 10.000,00zł                        

na usługi związane z promocją gminy. 

- dz.754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż - zwiększenie planu o kwotę 

13.700,00zł dotyczącego bieżącego działania związanego z ochrona przeciwpożarową.  

-dz.801 – Oświata i wychowanie  – zwiększenie planu wydatków  o kwotę 121.526,95 zł z 

tytułu zwiększenia stawki na ZFSS, zwiększenia nakładów na bieżące funkcjonowanie SP w 

Mąchocicach Kapitulnych  oraz na zadanie „Budowa altany przy SP w Brzezinkach”. 

- dz.851 – Ochrona zdrowia -  zwiększenie planu o kwotę 17.303,14 zł z przeznaczeniem na 

realizację gminnego programu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii.  
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- dz. 852 – Pomoc społeczna – zwiększenie planu o kwotę 25.000,00 zł na rozliczenie 

zasiłków wypłaconych w latach ubiegłych.    

- dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie planu wydatków                    

o kwotę 37.829,40 zł z tytułu zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa 

Domaszowice. 

-dz.921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego- zwiększenie o kwotę 98.000,00 zł  

zwiększenie dotacji podmiotowych dla Gminnej Biblioteki Publicznej oraz Instytucji Kultury 

„Szklany Dom” oraz zmianę przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa Masłów Pierwszy.  

- dz.926 – Kultura fizyczna -  zwiększenie planu wydatków o kwotę 72.774,00 zł z tytułu 

zmiany przeznaczenia funduszu sołeckiego sołectwa Masłów Pierwszy oraz zwiększanie 

środków na zadania: „Budowa placu zabaw na terenie Centrum Edukacji i Kultury Szklany 

Dom” oraz „Budowa siłowni zewnętrznej przy OSP Wola Kopcowa” 

Razem zwiększa się plan wydatków o kwotę 360.055,69 zł. 

W wyniku zmian w budżecie ulega zmniejszeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 

3.285.035,00 do kwoty 11.855.383,36 zł.  

 

Radny Z. Pedrycz zapytał o zwiększenie wydatków o kwotę  10.000,00zl na promocje gminy. 

Wójt T. Lato udzielił odpowiedzi, że są to środki na wydatki bieżące m.in. na wydanie 

kalendarzy na 2024. 

Skarbnik uzupełnił wypowiedź Pana wójta podkreślając, że ze środków na promocję gminy 

mogą być  finansowane tylko takie zadania, które wykraczają poza teren Gminy Masłów. 

 

Radny T. Ksel zwrócił uwagę, że przekazujemy środki do Centrum Edukacji i Kultury 

„Szklany Dom”, które idą na kompleks boisk w Brzezinkach. W czerwcu również 

przekazywaliśmy na ten cel środki, wtedy Pan wójt mówił, że mamy podpisaną umowę ze 

stowarzyszeniem, że w naszym zakresie pozostaje utrzymanie tych boisk. Po ostatnim 

zebraniu pozwolił sobie wystąpić o tą umowę i jest ona w ocenie radego fatalnie 

skonstruowana, jest to umowa użyczenia, która żaden sposób nie przedstawia obowiązków 

użyczającego ani drugiej strony. Obowiązuje ona do marca przyszłego roku i przy zawieraniu 

kolejnej umowy prosiłby o zapisy przedstawiające zarówno nasze możliwości korzystania z 

tego obiektu jak również obowiązki. 

Wójt T. Lato udzielił odpowiedzi informując, że to gmina jest właścicielem tego obiektu i to 

do zadań gminy należy utrzymanie porządku oraz wszelkie zadania inwestycyjne realizowane 

na tym kompleksie. W tej chwili te pieniądze, które chcemy przeznaczyć dotyczą wykonania 
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monitoringu, który jest tam absolutnie niezbędny. Umowa nie może przenosić obowiązków 

rozwoju obiektu, natomiast bieżące utrzymanie dotyczące koszenia czy malowania pasów. 

W pewnym momencie wstrzymane zostały działania na tym obiekcie ponieważ widzieliśmy, 

że stowarzyszenie zwija swoją działalność, natomiast od ponad roku ta sytuacja uległa 

diametralnej zmianie dlatego rodzi się we mnie przekonanie, że w te obiekty warto 

inwestować, szukamy możliwości pozyskania dofinansowania ze środków zewnętrznych 

jeżeli takie się pojawia to będziemy z nich korzystać. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Tomasz Ksel, Andrzej Pedrycz, Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Zenon, Adam Pedrycz, 

Ryszard Szymczuch 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.5b  Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029. 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Poinformował, że zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały 

budżetowej.  

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Tomasz Ksel, Andrzej Pedrycz, Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Zenon, Adam Pedrycz, 

Ryszard Szymczuch 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad. 5c Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVII/594/2023 Rady Gminy 

Masłów z w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego.  

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – R. Szechnicki. Poinformował, że z 

budżetu Gminy Masłów udziela się pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

z przeznaczeniem na realizację zadań: 
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a) Projekt przebudowy drogi powiatowej w Masłowie Pierwszym ul. Podklonówka oraz 

w Mąchocicach Kapitulnych ul. Górna w kwocie 400.000,00 zł - w roku 2024.  

b) Wykonanie projektu odwodnienia odcinka drogi powiatowej nr 1304T ul. 

Przyborowskiego w Domaszowicach w okolicy posesji 80 – 86, 

- w roku 2023 kwota 12.500,00 zł 

            - w roku 2024 kwota 12.500,00 zł 

Wykonanie dokumentacji projektowej, a następnie przebudowa infrastruktury drogowej ma 

na celu poprawę jakości życia mieszkańców Gminy Masłów oraz zwiększy bezpieczeństwo 

mieszkańców.  

Radny T. Ksel zapytał jak sprawa wygląda z pierwszym projektantem, który nie wywiązał się 

z umowy. 

Wójt wyjaśnił, że toczy się postepowanie w sądzie. 

 

GŁOSOWANIE 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Tomasz Ksel, Andrzej Pedrycz, Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Zenon, Adam Pedrycz, 

Ryszard Szymczuch 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Ad.6 Stanowisko Komisji w sprawie wykupu działki nr 954/14 o pow. 0,1000 ha 

położonej w Masłowie Pierwszym. 

Inspektor ds. Inspektor ds. gospodarki gruntami – E. Hrabąszcz poinformowała, że do 

urzędu wpłynął wniosek właścicielki działki nr 954/14 Masłowie Pierwszym w sprawie 

wykupu tej nieruchomości przez Gminę z przeznaczeniem na  poszerzenie ul. Słonecznej w 

Masłowie Pierwszym. Rozmowę z właścicielką przeprowadziła Pani Wójt Monika 

Dolezińska -Włodarczyk. Pani była zainteresowana jedynie wykupem działki przez Gminę. 

Właścicielka zaproponowała na początek kwotę 180 zł/m², natomiast po negocjacjach 

ustalono, że ostateczna kwota na jaką może wyrazić zgodę to 100 zł/m². Szerokość pasa jakim 

na chwilę obecną dysponuje gmina to około 6m. 

Radni po przeanalizowaniu informacji, które zostały przekazane nie wyrazili zgody na 

wykup działki nr 954/14 w Maslowie Pierwszym. 
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Głosowanie w sprawie: 

negatywnej opinii dotyczącej wykupu działki nr 954/14 o powierzchni 0,1000 ha 

położonej w Masłowie Pierwszym. 

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (6) 

Tomasz Ksel, Andrzej Pedrycz, Ryszard Filipowicz, Piotr Zegadło, Zenon, Adam Pedrycz, 

Ryszard Szymczuch 

 

Ad. 7 Sprawy inne 

W sprawach innych Ryszard Szymczuch poruszył temat Hotelu Ameliówka, a dokładnie 

kanalizacji na tym terenie. Ostatecznie Pan Wójt Tomasz Lato przekazał, że MZWiK wykona 

z własnych środków kanał główny, do którego zostaną podłączone kanały hotelowe. 

Kolejny temat dotyczył miejscowości Ciekoty. Został na tym terenie wykonany nowy 

wodociąg. Powstały tam nowe domy, które nie posiadają wyjść OMS. Nowi mieszkańcy 

mogą liczyć w tym temacie na pomoc ze strony Urzędu Gminy. Pan Wójt zapewnił, że 

pomoże przy wykonaniu projektu. 

 

Ad.8  Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący komisji podziękował za udział w komisji i o godz. 

16:47 zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:  A. Kmieć 

Podpisał: 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

  /-/Zenon Pedrycz 
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